



# ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດທີ 4 ມີນາ 2018 (03- 04- 2018)

## ຜູ້ຈັດຫາໃຫ້ຂອງພວກເຮົາ

ມີສິ່ງໃດທີ່ຕ້ອງໃຊ້ຄວາມພະຍາຍາມຫຼາຍທີ່ສຸດທີ່ທ່ານຕ້ອງການເຮັດ?

**ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ:** ຈົ່ງໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າໃນຄວາມຕ້ອງການຂອງເຮົາ.

### ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ພວກເຮົາທັງໝົດເປັນຜູ້ເກັ່ງກົວທີ່ຈະຕັດສິນໃຈເຮັດວຽກ, ແຕ່ມັນສາມາດເປັນບັນຫາຫຍຸ້ງຍາກໂດຍສະເພາະເມື່ອມີໃຜຜູ້ນຶ່ງໄດ້ຕັດສິນໃຈໃຫ້ກັບທ່ານ. ທະຫານຜູ້ທີ່ "ອາສາສັກ" ຮັບໜ້າທີ່ ຄົນງານຜູ້ທີ່ໄດ້ຍົກຍ້າຍວຽກໄປບ່ອນໃໝ່ຫຼືເມືອງໃໝ່. ນັກສຶກສາຜູ້ທີ່ເລືອກໂດຍຄຣິດຜູ້ສອນ ເພື່ອສະແດງໃຫ້ນັກສຶກສາທັງໝົດຂອງທ້ອງຟ້ອງເພື່ອແກ້ບັນຫາ "ຜິດ" ໃນໂອກາດສໍາຄັນນັ້ນ. ຄວາມຄິດຂອງເຮົາສາມາດຄິດອອກໄດ້ພຽງສິ່ງດຽວ: ຂ້າພະເຈົ້າຈະເຮັດຈັ່ງໃດ?

ສອງສາມປີຜ່ານມາ, ພັລຍາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ພອລລາ, ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຕັດສິນໃຈຍ້າຍເຂົ້າໄປຢູ່ໃກ້ກັບຄອບຄົວຂອງພວກເຮົາທີ່ຢູ່ຫ່າງໄກ. ນັ້ນເບິ່ງຄືບໍ່ເປັນການຍາກໃນການຕັດສິນໃຈ, ແຕ່ທຸກສິ່ງບໍ່ໄດ້ເປັນໄປຕາມຄວາມຫວັງໄວ້. ທີ່ເຮັດໃຫ້ມັນເປັນບັນຫາທີ່ທ້າທາຍໃນເລື່ອງນີ້, ພັລຍາຂອງຂ້າພະເຈົ້າແມ່ນຢູ່ໃນຊ່ວງການຕັດສິນໃຈຄົ້ນຫາສາຍເຫດຂອງໂຮກມະເຮັງ. ພວກເຮົາເດີນໜ້າ, ເຖິງແມ່ນວ່າ, ພວກເຮົາເລືອກທີ່ຈະໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າຫຼາຍກວ່າການເຫັນແກ່ແຕ່ບັນຫາຂອງຕົນເອງ. ພວກເຮົາໄວ້ວາງໃຈແລະພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ປະທານໃຫ້.

ເມື່ອພວກເຮົາເບິ່ງກັບຄືນ, ພວກເຮົາສາມາດເຫັນສິພຣະທັດຂອງພຣະເຈົ້າທຳງານໃນຈຸດນັ້ນ. ບ້ານຂອງພວກເຮົາໄດ້ໃຫ້ການຜ່ອນຄາຍທີ່ສົບຽບ ເປັນສະຖານທີ່ຢຽວຢາທີ່ສຸດຍອດສໍາລັບພອລລາ. ພຣະເຈົ້າຕຽມສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການ, ເມື່ອພວກເຮົາຕ້ອງການມັນ. ອັບຣາຮາມຮູ້ກ່ຽວກັບເລື່ອງນີ້ເຊັ່ນກັນ. ພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ທີ່ຈັດຫາໃຫ້ທີ່ແທ້ຈິງຂອງພວກເຮົາ, ແລະອັບຣາຮາມເຫັນການຊົງຈັດຫາໃຫ້ຂອງພຣະເຈົ້າ ເມື່ອທ່ານເຊື່ອຟັງພຣະອົງໃນການທົດສອບຄວາມເຊື່ອອັນຍິ່ງໃຫຍ່.

**ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? ( ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3 )**

### ສຶກສາພຣະຄໍາພີ

#### 1. ປະຖົມມະການ 22: 1- 2

1 ຄັນຕໍ່ມາພຣະເຈົ້າຊົງລອງໃຈອັບຣາຮາມພຣະອົງຊົງກ່າວແກ່ເພິ່ນວ່າ, "ອັບຣາຮາມເອີຍ" ເພິ່ນຈຶ່ງທູນຕອບວ່າ, "ໂດຍຂ້ານ້ອຍ." 2 ແລ້ວພຣະອົງຊົງກ່າວວ່າ, "ຈົ່ງເອົາອີຊາກລູກຊາຍສຸດທີ່ຮັກຄົນດຽວຂອງເຈົ້າໄປຍັງແຄວ້ນໂມຣີຢາ ໃນທີ່ນັ້ນຈົ່ງເຜົາລາວຖວາຍເປັນເຄື່ອງບູຊາແກ່ເຮົາຢູ່ເທິງພູແຫ່ງໜຶ່ງ ທີ່ເຮົາຈະບອກແກ່ເຈົ້າ."

ອັບຣາຮາມເມື່ອເປັນຕົວຢ່າງອັນສຳຄັນຂອງບາງຄົນຜູ້ຝຶກແອບຄວາມເຊື່ອໃຫ້ເຂັ້ມແຂງ. ( ເຮັບເຮີ 11: 8.) ແຕ່ ຊ່ວຍລະຍະການເດີນທາງຂອງອັບຣາຮາມບໍ່ເປັນເລື່ອງງ່າຍ. ຄວາມຈິງ, ນັ້ນເປັນພຽງຊົ່ວຂະນະນຶ່ງເມື່ອທ່ານຂາດ ຄວາມໝັ້ນໃຈ:

- **ໃນຄວາມຍ້ານຂອງທ່ານ,** ອັບຣາຮາມຂໍໃຫ້ຊາຮາບອກວ່າບໍ່ແມ່ນເມັງຂອງທ່ານ ເຖິງສອງຄັ້ງ ( ປະຖົມມະ ການ 12: 12- 13; 20: 1- 3.)
- **ໃນຄວາມສົງສັຍຂອງທ່ານ,** ອັບຣາຮາມພະຍາຍາມທີ່ຈະ " ຊ່ວຍ" ໃຫ້ຄຳສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າສຳເລັດໂດຍ ການມີບຸດຊາຍກັບບາງຮາກາທາດຂອງນາງຊາຮາ ( ປະຖົມມະການ 18:1-3.)

ໃນປະຖົມມະການບົດ 22, ອັບຣາຮາມປະເຊີນໜ້າກັບການທົດສອບຄວາມເຊື່ອອັນໃຫຍ່ຂອງທ່ານ. ຂໍ້ 1 ເລີ່ມຕົ້ນ ດ້ວຍຂໍ້ຄວາມທີ່ໜ້າສົນໃຈທີ່ງ່າຍຕໍ່ການສັນນະສູດ: " ນອກຈາກສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ "ໂມເຊ, ທີ່ຂຽນພຣະທັມປະຖົມມະການ, ມີ ຄວາມຕ້ອງການໃຫ້ພວກເຮົາຄິດກັບໄປເບິ່ງການເດີນທາງອັນຍາວໄກຂອງອັບຣາຮາມທີ່ນຳທ່ານອອກຈາກເມືອງອູເຣ ຂອງປະເທດຄັນເດອາ ຕລອດການເດີນທາງມີການສົນທະນາກັບພຣະເຈົ້າ.

ພຣະເຈົ້າເອີ້ນອັບຣາມເມື່ອເພິ່ນມີອາຍຸ 75 ປີ ( ປະຖົມມະການ 12:4 ), ໄດ້ເອີ້ນໃຫ້ເພິ່ນອອກຈາກບ້ານເກີດເມືອງ ນອນຂອງເພິ່ນ, ຍາດຕິພັນນັ້ນ, ແລະບ້ານພໍ່ແມ່ຂອງເພິ່ນ ທຸກໆສິ່ງນັ້ນແມ່ນເປັນຄວາມຄຸ້ນເຄີຍແລະສະດວກສະບາຍ. ໃນຄຳຕອບແທນນັ້ນ, ພຣະເຈົ້າໃຫ້ສັນຍາວ່າຈະອວຍພອນອັບຣາມໃຫ້ເປັນຊົນຊາດໃຫຍ່ທີ່ເປັນທ່ຽວພອນໄປທາງຊົນ ຊາດອື່ນໆໃນໂລກ. ( ຂໍ້ 2 ) ນີ້ເປັນບັນຫາທີ່ແກ້ໄດ້ຍາກເພາະອັບຣາຮາມບໍ່ມີລູກແລະເມັງຂອງລາວ, ຊາຮາ, ເປັນໝັ້ນ. ເຖິງແມ່ນວ່າ, "ອັບຣາມເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າ, ແລະລາວໃຫ້ຄວາມໄວ້ວາງໃຈນັ້ນຕໍ່ພຣະອົງຜູ້ຊອບທັມ." ( ປະຖົມມະການ 15: 6). ໃນທີ່ສຸດອັບຣາຮາມໄດ້ລູກຊາຍ, ອີຊາກ, ເຖິງແມ່ນວ່າມັນຕ້ອງໃຊ້ເວລາເຖິງ 25 ປີທີ່ພຣະເຈົ້າໃຫ້ຄຳສັນຍາ ຂອງພຣະອົງສຳເລັດ. ( ປະຖົມມະການ 21: 1-7.) ປະຖົມມະການບົດ 22 ໄດ້ເຂົ້າມາແທນທີ່ພາຍຫຼັງການເກີດຂອງອີ ຊາກສອງສາມປີ. ໃຫ້ເລື່ອງຂອງອັບຣາຮາມ, ຄຳສັ່ງຂອງພຣະເຈົ້າໃນຂໍ້ 2 ແມ່ນຍາກທີ່ຈະເຂົ້າໃຈໄດ້: " ເອົາລູກຊາຍ ຂອງເຈົ້າ...ອີຊາກລູກຊາຍຄົນດຽວຂອງເຈົ້າ, ຜູ້ທີ່ເຈົ້າຮັກ, ໄປຍັງແຄວ້ນໂມຣີຢາ ແລະເຜົາລາວຖວາຍເປັນເຄື່ອງບູຊາ ແກ່ເຮົາຢູ່ເທິງພູແຫ່ງໜຶ່ງ ທີ່ເຮົາຈະບອກແກ່ເຈົ້າ."

ຈິ່ງສັງເກດເບິ່ງການບັນລະຍາຍລາຍລະອຽດຂອງພຣະເຈົ້າເລື່ອງອີຊາກ: " ລູກຊາຍຂອງເຈົ້າ...ອີຊາກລູກຊາຍ ຄົນດຽວຂອງເຈົ້າ, ຜູ້ທີ່ເຈົ້າຮັກ." ນີ້ມັນບໍ່ເປັນເລື່ອງງ່າຍ ພຣະເຈົ້າຕ້ອງການລູກຂອງອັບຣາຮາມ ທີ່ເປັນລູກຄົນດຽວ ຂອງລາວຊຶ່ງແມ່ນອີຊາກລູກຊາຍຜູ້ທີ່ລາວຮັກ. ລູກຊາຍຄົນນີ້ບໍ່ພຽງແຕ່ເປັນຜູ້ທີ່ຮັກແລະຫວັງແທນສຳລັບອັບຣາຮາມ, ລາວເປັນພື້ນຖານສ່ວນສຳຄັນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບຄຳສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຈະອວຍພອນຄົນທຸກຊາດ ແຕ່ອັບຣາຮາມກຳ ລັງຈະຂ້າລາວເຜົາຖວາຍບູຊາ.

## 2. ປະຖົມມະການ 22: 3-10

<sup>3</sup>ອັບຣາຮາມຈຶ່ງລຸກຂຶ້ນແຕ່ເຂົ້າມືດ ເອົາອານໃສ່ເທິງຫລັງລໍແລ້ວເອົາອີຊາກ ກັບຄືນໃຊ້ສອງຄົນໄປນຳຕົນ ພ້ອມນີ້ເພິ່ນ ໄດ້ຕຽມເອົາພືນເພື່ອເຜົາເຄື່ອງບູຊາ ແລ້ວພາກັນອອກເດີນທາງມຸ້ງໜ້າໄປສູ່ບ່ອນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງບອກໄວ້. <sup>4</sup>ເມື່ອເດີນ ທາງໄດ້ສາມມື້ ອັບຣາຮາມກໍແລເຫັນບ່ອນທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງບອກນັ້ນແຕ່ໄກ. <sup>5</sup>ຄັນແລ້ວເພິ່ນຈຶ່ງເວົ້າກັບຄືນໃຊ້ວ່າ, "ພວກ ເຈົ້າກັບລໍຈົ່ງຖ້າຂ້ອຍຍູ່ນີ້ ຂ້ອຍກັບລູກຈະພາກັນຂຶ້ນໄປນະມັສການພຣະເຈົ້າຢູ່ເທິງພູພຸ້ນແລ້ວຈະກັບມາທາ." <sup>6</sup>ອັບຣາ ຮາມເອົາພືນໃຫ້ອີຊາກແບກໄປ ສ່ວນເພິ່ນເອງກໍຖືເອົາໄຟ ແລະມືດ ແລ້ວທັງສອງພໍ່ລູກກໍພາກັນມຸ້ງໜ້າໄປທີ່ນັ້ນ. <sup>7</sup>ເມື່ອກຳລັງເດີນທາງໄປນັ້ນ ອີຊາກຈຶ່ງເວົ້າຕໍ່ອັບຣາຮາມວ່າ, "ພໍ່ເອີຍ" ພໍ່ຈຶ່ງຕອບວ່າ, "ແມ່ນຫຍັງລູກ" ອີຊາກຈຶ່ງຖາມ ຕໍ່ໄປວ່າ, "ພືນ ແລະໄຟກໍມີແລ້ວແຕ່ລູກແກະທີ່ຈະເຜົາຖວາຍບູຊານັ້ນຢູ່ໃສ?" <sup>8</sup>ອັບຣາຮາມຕອບວ່າ, "ລູກເອີຍ ພຣະ ເຈົ້າຈະຊົງຈັດຫາໃຫ້ເອງ" ສອງພໍ່ລູກກໍພາກັນເດີນທາງຕໍ່ໄປ. <sup>9</sup>ເມື່ອເຂົາໄປຮອດບ່ອນທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊົງບອກໄວ້

ແລ້ວ ອັບຣາຮາມຈຶ່ງສ້າງແທນບູຊາຂຶ້ນ ຈັດເອົາພື້ນວາງໄວ້ເທິງແທນນັ້ນ ແລ້ວມັດລູກຊາຍຂອງຕົນວາງໄວ້ເທິງກອງພື້ນທີ່ແທນບູຊາ. <sup>10</sup>ແລ້ວເພິ່ນຈຶ່ງຈັບມິດຕຽມຈະຂ້າລູກຊາຍ.

ພວກເຮົາໄດ້ຍິນຄຳສັ່ງຂອງອັບຣາຮາມຕໍ່ຄົນໃຊ້: “ຈົ່ງລໍຖ້າຢູ່ນີ້ກັບລໍ. ຂ້ອຍກັບລູກຊາຍຈະພາກັນຂຶ້ນໄປທີ່ນັ້ນນະ ມັສການ; ແລ້ວພວກເຮົາຈະກັບມາຫາພວກເຈົ້າ” (ເນັ້ນຄວາມສຳຄັນ). ລາວຈະມີຄວາມເຊື່ອໝັ້ນຢ່າງໃດ? ຜູ້ຂຽນພຣະທັມເຮັບເຮີຊ່ວຍໃຫ້ເຮົາເຂົ້າໃຈຢ່າງເລິກເຊິ່ງກ່ຽວກັບຄວາມຄິດຂອງອັບຣາຮາມໃນຂະນະທີ່ລາວນຳເອົາລູກຊາຍຂອງລາວຂຶ້ນໄປພູເຂົາໂມຣີຢາ: “ລາວພິຈາຣະນາຄວາມສາມາດພຣະເຈົ້າຢ່າງຖ້ວນຖ້ຽມແມ່ນກະທັ້ງເຮັດໃຫ້ຄົນເປັນຄົນມາຈາກຕາຍ; ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ລາວໄດ້ລູກຊາຍລາວກັບຄືນ, ຊຶ່ງເປັນຄຳເວົ້າອຸປະມາ” (ເຮັບເຮີ 11: 19). ອັບຣາຮາມແນ່ໃຈວ່າພຣະເຈົ້າ, ຜູ້ທີ່ໄດ້ສະແດງການອັດສະຈັນຄັ້ງນຶ່ງຄືເຮັດໃຫ້ຊີວິດນຶ່ງເກີດຂຶ້ນໃນທ້ອງທີ່ເປັນໝັນ ຈະເຮັດໃຫ້ອີຊາກຄືນຂຶ້ນມາຈາກຕາຍ. ເວົ້າສັ້ນໆ, ອັບຣາຮາມໄດ້ມາເຖິງຈຸດດຳເນີນການກັບຄວາມເຊື່ອຂອງລາວ ຈຸດໃດທີ່ລາວມີຄວາມໝັ້ນໃຈທີ່ລາວຄວນໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າດ້ວຍຄຸນຄ່າຄວາມເປັນເຈົ້າຂອງຂອງລາວ: ລູກຂອງລາວພຽງຜູ້ດຽວ. ຂໍ້ຄວາມສັ້ນບໍ່ໄດ້ໃຫ້ລາຍລະອຽດແນ່ນອນວ່າເວລາຜ່ານໄປນານປານໃດຮະວ່າງຂໍ້ 8 ແລະ 9. ໄປຮອດບ່ອນທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງບອກໄວ້, ອັບຣາຮາມຈຶ່ງສ້າງແທນບູຊາແລະຈັດເອົາພື້ນວາງໄວ້ເທິງແທນນັ້ນເພື່ອການຖວາຍບູຊາ. ເວລາຈັດຕຽມນີ້ອາດເປັນເວລາສຳຄັນ, ແລະຂ້າພະເຈົ້າມັກສົງສັຍຢູ່ເລື້ອຍ ຖ້າວ່າເວລາການສິນທະນາເພີ່ມຂຶ້ນຮະວ່າງອັບຣາຮາມກັບອີຊາກ ບໍ່ໄດ້ກ່າວໄວ້ໃນເຣື່ອງ ພວກເຮົາຖືກບອກໂດຍຄຳເວົ້າແບບງ່າຍວ່າອັບຣາຮາມ “ມັດລູກຊາຍຂອງລາວອີຊາກແລະວາງລາວໄວ້ເທິງກອງພື້ນທີ່ແທນບູຊາ,” ແລະຍົກມິດຂອງລາວຂຶ້ນຕຽມຈະຂ້າລູກຊາຍທີ່ຮັກຂອງລາວ. ຕອນທີ່ກຳລັງອ່ານການບັນລະຍາຍກໍເຮັດໃຫ້ຕົກໃຈ. ນັ້ນບໍ່ແມ່ນການຄາດເດົາວ່າອັບຣາຮາມສັນຍາທີ່ຈະເຊື່ອຟັງຄຳສັ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ. ດັ່ງນັ້ນພວກເຮົາຄວນເຂົ້າໃຈວ່າການກະທຳຂອງອັບຣາຮາມແມ່ນຢູ່ບົນພື້ນຖານຄວາມເຂົ້າໃຈພຣະລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າຂອງລາວ. ສະຖານະການຂອງພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍທົດສອບຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າ; ມັນເປັນພຽງແຕ່ທົດສອບເພື່ອພິສູດຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງພຣະລັກສະນະແລະພຣະປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ.

### 3. ປະຖົມມະການ 22: 11- 14

<sup>11</sup>ແຕ່ທັນໃດນັ້ນ ທູດຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເອີ້ນມາແຕ່ສວັນຊັ້ນຟ້າວ່າ, “ອັບຣາຮາມເອີຍ” ເພິ່ນຈຶ່ງທູນຕອວ່າ “ໂດຍຂ້ານ້ອຍ.” <sup>12</sup>ທູດຂອງພຣະເຈົ້າຈຶ່ງກ່າວຕໍ່ໄປວ່າ, “ຢ່າທຳຮ້າຍຫລືເຮັດຫຍັງແກ່ເດັກຊາຍຜູ້ນີ້ ບັດນີ້ເຮົາຮູ້ແລ້ວວ່າເຈົ້າເຊື່ອຟັງແລະຍຳເກາງພຣະເຈົ້າຢູ່ສະເມີ ດ້ວຍວ່າເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຫວງລູກຊາຍໂທນຂອງເຈົ້າໄວ້ ແຕ່ໄດ້ຍອມຖວາຍລາວໃຫ້ແກ່ເຮົາ.” <sup>13</sup>ອັບຣາຮາມແນມໄປຮອບຕົວເຫັນແກະເຖິກໂຕໜຶ່ງຊຶ່ງເຂົາຂອງມັນຄາຢູ່ພູມໄມ້ ເພິ່ນຈຶ່ງໄປອ້ມເອົາມັນມາຂ້າຖວາຍແກ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແທນລູກຊາຍ. <sup>14</sup>ອັບຣາຮາມໃສ່ຊື່ບ່ອນນັ້ນວ່າ, “ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຈັດໃຫ້” ແລະຈົນເຖິງທຸກວັນນີ້ຊາວເມືອງກໍຍັງເວົ້າຕໍ່ກັນມາວ່າ, “ເທິງພູເຂົາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຈັດໃຫ້.”

ສະຖານທີ່ຂອງຜູ້ຮັບໃຊ້ພຣະເຈົ້າກາຍມາເປັນທີ່ອຸດທິດຖວາຍສັກກາຣະບູຊາພຣະເຈົ້າສຳລັບອັບຣາຮາມ, ແລະທ່ານຍັງໃສ່ຊື່ສະຖານທີ່ນັ້ນວ່າ. “ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຈັດໃຫ້.” ຕາມຄວາມໝາຍທີ່ແທ້ຈິງຂອງນາມຊື່ເຢໂຮວາ. ໃນພາສາຂອງຊາວເຮັບເຮີ ຢາເວສາມາດແປຄວາມໄດ້ອີກວ່າ “ເຫັນ.” ພວກເຮົາອາດຈະສົງສັຍວ່າອັນໃດເປັນຄຳເຊື່ອມຕໍ່ກັນລະວາງ “ໄດ້ເຫັນ” ແລະ “ຈັດໃຫ້.” ພວກເຮົາສາມາດນຳຄຳສອງຄຳນີ້ເຊື່ອມຕໍ່ກັນໃນພາສາອັງກິດ “ການຈັດໃຫ້,” ເປັນຄຳປະສົມຂອງສອງຄຳໃນພາສາລາຕິນເມື່ອເອົາສອງຄຳລວມເຂົ້າກັນແລ້ວມີຄວາມໝາຍວ່າ “ເຫັນລ່ວງໜ້າ.” ການເຫັນນິມິດໝາຍຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ນຳພາໃຫ້ເຫັນການຊົງຈັດໃຫ້ຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຈົ້າຮູ້ກ່ອນໜ້າທີ່ອັບຣາຮາມໄປຮອດພູໂມຣີຢາ ຊຶ່ງເປັນສະຖານທີ່ງ່າລາວຈະໃຫ້ການຖວາຍ; ດັ່ງນັ້ນ, ພຣະເຈົ້າເອງເປັນຜູ້ຈັດໃຫ້ລູກ

ແກະໄວ້ໃຫ້. ນີ້ເປັນຮູບພາບທີ່ໜ້າອັດສະຈັນຂອງເລື່ອງການຊົງໄຖ່ໄວ້. ແຕ່ກ່ອນວາງຮາກສ້າງໂລກ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ມີອັນດັບນິມິດໝາຍຂອງຄວາມບາບ ແລະການກະບົດຂອງມະນຸດ. ການເຫັນຄວາມຕ້ອງການຂອງເຮົາ, ພຣະອົງໄດ້ຈັດຕັ້ງການຊົງໄຖ່ໄວ້ສຳລັບພວກເຮົາໂດຍການຈັດຫາລູກແກະສຳລັບການບູຊາ-ພຣະເຢຊູ, “ພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງ” (ໂຍຮັນ 3: 16 )

ສັງເກດເຫັນວ່າການເຊື່ອຟັງຂອງອັບຣາຮາມເຮັດໃຫ້ລາວໄດ້ຮັບພຣະພອນຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງຫຼວງຫຼາຍໃນຊີວິດຂອງລາວ(ປະຖົມມະການ 22:16-18) ສຳລັບພວກເຮົາກໍເຊັ່ນດຽວກັນ, ການເຊື່ອຟັງເປັນກຸນແຈໃຫ້ຄວາມເຊື່ອເຕີບໂຕ. ຢາໂກໂບເວົ້າຕໍ່ບັນຫານີ້ຢ່າງຊັດເຈນເມື່ອລາວສົມທຽບບຸກຄົນຜູ້ທີ່ໄດ້ຍິນພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າແລະປະຕິເສດທີ່ຈະປະຕິບັດຕາມກັບບຸກຄົນທີ່ໄດ້ຍິນແລະປະຕິບັດຕາມ. ພຣະຄຳຈະເປັນພຣະພອນໃນທຸກສິ່ງທີ່ເຂົາເຮັດ.(ຢາໂກໂບ 1:23-25.)

ຖ້າທ່ານມີຄວາມປາຖນາຈະໄດ້ຮັບພອນຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງຫຼວງຫຼາຍໃນຊີວິດຂອງທ່ານ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຄົ້ນຫາວ່າແມ່ນພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ຈັດຕັ້ງຂອງທ່ານ ເມື່ອທ່ານເຊື່ອຟັງພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ. ການເຊື່ອຟັງແລະບໍ່ຕ້ອງສົງສັຍໃນທັນທີທັນໃດ, ແລະທັງໝົດນັ້ນພຣະເຈົ້າຈະປະທານໃຫ້

### ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

**ພຣະເຈົ້າຈະໃຊ້ທຸກສະຖານະການທີ່ຈະນຳພາເຮົາໃຫ້ເຂົ້າໃຈຄວາມສາມາດຂອງພຣະອົງ ທີ່ຈະຕອບສນອງຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານຈະໃຊ້ຄວາມຈິງໃນອາທິດນີ້ຢ່າງໃດ? ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງຄຳແນະນຳນີ້.**

- ❖ **ພິສູດອີຊາກຂອງທ່ານ.** ສະພາບການອັນໃດ, ບຸກຄົນ, ຫຼືສິ່ງຂອງທີ່ທ່ານມີຄວາມຍາກລຳບາກໃນການຈັດລຳດັບໃນການດູແລຂອງພຣະເຈົ້າ? ອະທິຖານເພື່ອຄວາມເຊື່ອທີ່ຈຳເປັນຈະບົດປ່ອຍໄປໃນອາທິດນີ້.
- ❖ **ວາງອີຊາກຂອງທ່ານເທິງແທນບູຊາ.** ກ່ອນອື່ນອັບຣາຮາມລວມເອົາທຸກສິ່ງທີ່ຈຳເປັນໃນການເຜົາຖວາຍບູຊາກ່ອນທີ່ລາວຈະໄດ້ພົບສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າຈັດຫາໃຫ້. ພິຈາລະນາເບິ່ງຂັ້ນຕອນທີ່ທ່ານສາມາດວາງ “ອີຊາກ” ຂອງທ່ານໄວ້ໃນຕຳແໜ່ງການດູແລຂອງພຣະເຈົ້າ.
- ❖ **ຊອກຫາການຈັດຫາໃຫ້ຂອງພຣະເຈົ້າ.** ຈົດບັນທຶກວິທີການຫຼືແນວທາງພຣະເຈົ້າຈັດຫາໃຫ້ທ່ານໃນອາທິດນີ້. ບອກໃຫ້ຄົນອື່ນຮູ້ສິ່ງທີ່ດີທີ່ພຣະເຈົ້າຈັດຫາໃຫ້ໃນຊີວິດຂອງທ່ານ.

ທ່ານສາມາດມີປະສົບປະການໃນການພັທນາການເດີນໄປກັບພຣະເຈົ້າໃນຄວາມເຊື່ອຂອງທ່ານ ເມື່ອທ່ານເຊື່ອວາງໃຈພຣະເຈົ້າດ້ວຍສຸດຈິດສຸດໃຈທ່ານ. ໃຫ້ການຕັດສິນໃຈແລະເຊື່ອວາງໃຈພຣະເຢໂຮວາ, ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງປະທານໃຫ້.

ອຸປຸຸມ ໂດຍລາວຊາວເທີນບັບຕິດສັມພັນ [www.lsb.org](http://www.lsb.org) ແປໂດຍ VR.